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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

8. juni 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1188
Hvilke tiltag har ministeren foretaget for at sikre, at politiet har den ekspertise 
og de resurser, der skal til for at efterforske sager om pantebrevsspekulation 
og lignende økonomisk kriminalitet, jf, artiklen 
"Bagmandspolitiet giver op: Pantebrevsspekulanter går fri" fra 
www.euroinvestor.dk, og hvordan sikrer ministeren, at politiet bliver bedre til 
at efterforske denne type sager. Endvidere bedes ministeren tilkendegive, om 
han vil tage initiativ til at nedsætte en undersøgelsesgruppe, der kan 
kulegrave pantebrevhandlerne, og hvordan det kunne ske.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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